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ÇINARGEÇİDİNDE BİR YAYLA ŞENLİĞİ 

Festivaller ve şenlikler gibi etkinliklerde,  yörenin varlıklarının tanıtımını yapılır.  

Bölgenin ürünlerini tanıtılır. Ayrıca bu tür etkinliklerde yapılan çeşitli konuşmalarla yörenin 

sorunları dile getirilir. Ve sorunların çözüm yolları belirlenir. İşte bundan sonra uygulayıcıların 

bu çözüm önerilerini ne kadar uygulayıp uygulamadıkları o festivalin veya şenliğin başarısının 

derecesini belirler. Çözüm önerileri ne kadar çok çözüm olmuş ise etkinlikte o kadar başarılı 

olmuştur demektir. 

O nedenle bu tür etkinlikler sorunların tespitinde ve çözüm önerilerinde bilimsel 

doğrulara uygun gerçek çözüm önerilerinin olması bu önerilerin uygulanabilirliğini artırır. 

Yani çözüm önerileri bilimsel ve gerçekçi çözüm önerileri olması gerekir. Uygulayıcılar da 

önerilen bu çözüm yollarlının uygulayarak problemlerini çözülmelidirler. 

 Andırında 10 Ağustos 2008 tarihinde Andırın Kaymakamlığı, Andırın Belediyesi, 

Andırın Gelişim Platformu ve diğer Andırın bağlantılı sivil toplum örgütlerinin desteği ile bir 

yayla şenliği düzenlendi. Bu şenlik kapsamında konferans düzenlendi. Bu konferansta tüm 

konuşmacılar çevrenin önemini vurgularken de doğadan da faydalanmanın gereğini 

söylediler. O halde doğadan hem faydalanacağız hem de koruyacağız. Yani sürdürülebilir bir 

denge oluşturacağız. Doğayı verimli kullanmasını bileceğiz,denildi. 

Bu toplantının devamında projeler sunuldu. İşte bu projeler yerel girişimciler 

tarafından dikkate alınmalı ve uygulamaya konulmalıdır. Eğer bu projeler uygulanır, 

projelerin semeresi alınırsa bu şenlik amacına ulaşmış olur. Yerel yöneticiler bu projelerin 

uygulanması için proje sahipleri ile mini toplantılar düzenlemelidirler. Yerel girişimcilere bire 

bir bu projeler detaylı olarak anlatılmalıdır. Projeler kendini yenilemeli ve yöreye uygun hale 

getirilmelidir. Bu tür festivallerin ve şenliklerin meyvesi projeler, projelerin meyvesi ise 

üretim, refah ve kalkınmadır. Bu nedenle bu meyvelerin yetiştirilmesi için hepimiz elinden 

geleni yapmalıyız. 

Bu konuşmalar ve yazılanlar sadece salonlarda ve kâğıt üzerinde kalmaması ve 

uygulanarak semeresinin alınması dileği ile hepinize saygılar sunuyorum. 



 

 


